



THE POWER OF YOUR PLAYLIST

Worthy Of It All, Part 2
Pastor Andy Wood
November 11–12, 2023

We were made for _____.

“The crowd joined in the attack against Paul and Silas, and the magistrates ordered them to be stripped and beaten with rods. After they had been severely flogged, they were thrown into prison, and the jailer was commanded to guard them carefully. When he received these orders, he put them in the inner cell and fastened their feet in the stocks. About midnight Paul and Silas were praying and singing hymns to God, and the other prisoners were listening to them.”
Acts 16:22–25 (NIV)

THE POWER OF MY SONG

1. My singing can connect my _____ to God.

“Shout with joy to the Lord, all the earth! Worship the Lord with gladness. Come before him, singing with joy. Acknowledge that the Lord is God! He made us, and we are his. We are his people, the sheep of his pasture. Enter his gates with thanksgiving; go into his courts with praise. Give thanks to him and praise his name. For the Lord is good. His unfailing love continues forever, and his faithfulness continues to each generation.”

Psalm 100:1–5 (NLT)

- Sing to God with joy.
- Sing to God with reverence.
- Sing to God with gratitude.

2. My singing can shift the _____.

- Singing can shift my heart.

“Sing psalms, hymns and spiritual songs with gratitude in your hearts to God.”
Colossians 3:16b (BSB)

- Singing can shift the room.

“Speak to one another with psalms, hymns and spiritual songs. Sing and make music in your heart to the Lord.”

Ephesians 5:19 (BSB)

3. My singing can break chains and open _____.

“Suddenly there was such a violent earthquake that the foundations of the prison were shaken. At once all the prison doors flew open, and everyone’s chains came loose. The jailer woke up, and when he saw the prison doors open, he drew his sword and was about to kill himself because he thought the prisoners had escaped. But Paul shouted, ‘Don’t harm yourself! We are all here!’”
Acts 16:26–28 (NIV)

4. My singing can change a _____.

“I will sing of the Lord’s great love forever; with my mouth I will make your faithfulness known through all generations.”

Psalm 89:1 (NIV)

“The jailer called for lights, rushed in and fell trembling before Paul and Silas. He then brought them out and asked, ‘Sirs, what must I do to be saved?’ They replied, ‘Believe in the Lord Jesus, and you will be saved—you and your household.’ Then they spoke the word of the Lord to him and to all the others in his house. At that hour of the night the jailer took them and washed their wounds; then immediately he and all his household were baptized. The jailer brought them into his house and set a meal before them; he was filled with joy because he had come to believe in God—he and his whole household.”

Acts 16:29–34 (NIV)

“I will sing to the Lord all my life; I will sing praise to my God as long as I live.”
Psalm 104:33 (NIV)

Take your next step



1. sing 2. heart 3. atmosphere
4. prisons' doors 5. generation



歌頌帶來的能力

配受所有的敬拜 (二)

胡安迪牧師

2023 年 11 月 11-12 日

我們被造是為了_____

「眾人就一同起來攻擊他們。官長吩咐剝了他們的衣裳，用棍打；打了許多棍，便將他們下在監裏，囑咐禁卒嚴緊看守。禁卒領了這樣的命，就把他們下在內監裏，兩腳上了木狗。約在半夜，保羅和西拉禱告唱詩讚美神，眾囚犯也側耳而聽。」

使徒行傳 16:22-25 (和合本)

歌頌帶來的能力

1. 歌頌能將我的_____與上帝連結

「普天下當向耶和華歡呼！你們當樂意事奉耶和華，當來向他歌唱！你們當曉得耶和華是神。我們是他造的，也是屬他的；我們是他的民，也是他草場的羊。當稱謝進入他的門，當讚美進入他的院；當感謝他，稱頌他的名。因為耶和華本為善，他的慈愛存到永遠，他的信實直到萬代！」

詩篇 100:1-5 (和合本)

- 喜樂地歌頌上帝
- 敬畏地歌頌上帝
- 感恩地歌頌上帝

2. 歌頌能改變_____

- 歌頌能改變我的心

「用詩章、頌詞、靈歌，彼此教導，互相勸戒，心被恩感，歌頌神。」

歌羅西書 3:16 下 (和合本)

- 歌頌能改變環境

「當用詩章、頌詞、靈歌彼此對說，口唱心和地讚美主。」

以弗所書 5:19 (和合本)

3. 歌頌能打斷鎖鏈，打開_____

「忽然地大震動，甚至監牢的地基都搖動了，監門立刻全開，眾囚犯的鎖鏈也都鬆開了。禁卒一醒，看見監門全開，以為囚犯已經逃走，就拔刀要自殺。保羅大聲呼叫說：『不要傷害自己！我們都在這裏。』」

使徒行傳 16:26-28 (和合本)

4. 歌頌能改變_____

「我要歌唱耶和華的慈愛直到永遠！我要用口將你的信實傳與萬代！」

詩篇 89:1 (和合本)

「禁卒叫人拿燈來，就跳進去，戰戰兢兢地俯伏在保羅、西拉面前，又領他們出來，說：『二位先生，我當怎樣行才可以得救？』他們說：『當信主耶穌，你和你一家都必得救。』他們就把主的道講給他和他全家的人聽。當夜，就在那時候，禁卒把他們帶去，洗他們的傷；他和屬乎他的人立時都受了洗。於是禁卒領他們上自己家裏去，給他們擺上飯。他和全家，因為信了神，都很喜樂。」

使徒行傳 16:29-34 (和合本)

「我要一生向耶和華唱詩，我還活的時候，要向我神歌頌！」

詩篇 104:33 (和合本)

邁出你的下一步



1. 歌頌 2. 心 3. 氣氛 4. 監獄的門 5. 一代人